
JEGYZİKÖNYVJEGYZİKÖNYVJEGYZİKÖNYVJEGYZİKÖNYV    
    

    
KészültKészültKészültKészült a Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testületének 2010. 
március 11-én de. 900 órakor megtartott – rendkívüli – ülésérıl. 
 
Jelen vannak:Jelen vannak:Jelen vannak:Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív alapján képviselı-testületi tagok, 
     Vincze András címzetes fıjegyzı, 
     Karapné Gábor Zsuzsanna pályázati referens, 
     Bakos Katalin mővelıdési referens, 
     Bácsi Lajosné jegyzıkönyvvezetı 
 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László köszöntötte a képviselı-testület tagjait és a jelenlévıket. A jelenléti 
ív alapján megállapította, hogy Alföldi-Lakatos Gábor, Baji Mária, Bernáth 
Bálint, Bezzegné Csákó Katalin (igazolt), Kiss Sándor, Nagy Judit, Rostás 
Zsigmond képviselık az ülésrıl hiányoznak, jelen van 11 fı képviselı, az ülés 
határozatképes, azt megnyitotta. 
Jegyzıkönyv-hitelesítınek Vargáné Sırés Ilona személyében tett javaslatot, akit 
a képviselı-testület 10 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett – határozat hozatal 
nélkül – megválasztott. 
A napirendi pontokra a meghívó szerint tett javaslatot azzal a kiegészítéssel, 
hogy kerüljön megtárgyalásra a Bedı Albert utcai buszmegállóban fedett 
buszváró építésére biztosított összeg kiegészítése. 
 
A képviselı-testület a napirendi pontokat az elhangzott kiegészítéssel együtt 11 
igen szavazattal – határozat hozatal nélkül - az alábbiak szerint fogadta el: 
 
1./ Az Új Magyarország Fejlesztési Terv, Társadalmi Infratruktúra Operatív 

Program keretében meghirdetett „A pedagógiai, módszertani reformot 
támogató informatikai infrastruktúra fejlesztése” címő TIOP-1.1.1/07/1. 
kódszámú pályázat benyújtásának megtárgyalása 

 Elıadó:Béres László polgármester, Karapné Gábor Zsuzsanna pályázatíró 
referens 

 
2./ Dr. Földi János Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény 

tetıtér beépítés c. projektre kapott támogatás megtárgyalása 
 Elıadó: Béres László polgármester, Fekete István GVB elnöke 
 
3./ „Hajdúhadház Béke útja rehabilitációja II. szakasz” c. ÉAOP-3.1.2./A-09-2009-

0004 jelő pályázat költségvetésének módosítása 
 Elıadó: Béres László polgármester, Fekete István GVB elnöke 
 
4./ Bedı Albert utcai buszmegállóban fedett buszváró építésére biztosított összeg 

kiegészítése 
     Elıadó: Béres László polgármester 
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Rostás ZsigmondRostás ZsigmondRostás ZsigmondRostás Zsigmond képviselı megérkezett – jelen van 12 fı szavazó -. 
 
 

1./ Az Új Magyarország Fejlesztési Terv, Társadalmi 
Infratruktúra Operatív Program keretében 
meghirdetett „A pedagógiai, módszertani 
reformot támogató informatikai infrastruktúra 
fejlesztése” címő TIOP-1.1.1/07/1. kódszámú 
pályázat benyújtásának megtárgyalása 

 Elıadó:Béres László polgármester, Karapné 
Gábor Zsuzsanna pályázatíró referens 

 (elıterjesztés a jkv-höz mellékelve) 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László elmondta, hogy a pályázat 100%-ban finanszírozott, az 
önkormányzatnak pedagógus továbbképzésen való részvételt kellene 
megfinanszíroznia kb. 400 eFt összegben. Felkérte a téma elıadóját az 
elıterjesztés ismertetésére. 
 
Karapné Gábor ZsuzsannaKarapné Gábor ZsuzsannaKarapné Gábor ZsuzsannaKarapné Gábor Zsuzsanna ismertette az elıterjesztést a leírtaknak megfelelıen. 
Kiegészítésként elmondta, hogy a közbeszerzési eljárást a pályázónak kell 
lebonyolítania, amihez új költségvetés elkészítése vált szükségessé, mivel 
megváltozott a korábbi pályázatban megigényelt tantermi csomagok száma a 
tagintézmények megszőnése és az iskolák átszervezése miatt. A pályázat 
összköltsége 60 millió forint, az eszköz beszerzés szállítói finanszírozással 
valósulna meg, így a pályázati összegbıl az önkormányzat csak 10%-ot hívhat le. 
Ebben elszámolható költség lenne a közbeszerzés lebonyolítása, a könyvvizsgálói 
díj, nyilvánosság költsége. A pályázati kiírás szerint kötelezıen vállalnia kell az 
önkormányzatnak nyertes pályázat esetén, hogy feladat ellátási helyenként 1 fı 
pedagógus, ez esetben 5 fı pedagógus továbbképzésének költségét, ami elızetes 
árajánlat szerint kb. 400 eFt költséget fog jelenteni, ami a 2010. évi költségvetés 
terhére kerülne kifizetésre. Jelezte, hogy ez a költség egyeztetésre került a 
közgazdasági irodával. 
 
Gyırfi SándorGyırfi SándorGyırfi SándorGyırfi Sándor megjegyezte, hogy elhangzott, hogy önerı nem szükséges a 
pályázathoz, mégis felmerült a pedagógusok továbbképzésének költsége. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László jelezte, hogy az említett összeget csak nyertes pályázat esetén kell 
biztosítani. 
 
Ölveti LászlónéÖlveti LászlónéÖlveti LászlónéÖlveti Lászlóné kérdése volt, hogy a pályázattal elnyerhetı összeg arányban van 
e a kötelezıen elıírt feladatokkal, mert a pedagógus továbbképzésen túl mást is 
kell vállalnia az önkormányzatnak, amik szintén plusz költségekkel járnak. 
 
Karapné GKarapné GKarapné GKarapné Gábor Zsuzsannaábor Zsuzsannaábor Zsuzsannaábor Zsuzsanna a kérdésre válaszolva elmondta, hogy ezekben a 
dolgokban egyeztetés történt az intézményvezetıkkel, mivel informatikai 
stratégia elkészítése, rendszergazda biztosítása is szükséges nyertes pályázat 
esetén. Az informatikai stratégiát középiskolának és a Földi iskolának az ott 
dolgozó rendszergazdák, míg a Bocskai iskolában az a dolgozó, aki informatikai 
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pótlékot kap, fogja elkészíteni. A rendszergazda biztosítása pedig a 
középiskolában fıállásban foglalkoztatott László Tibor személyével kerül 
megoldásra. Pályázni 500 eFt-tól 700 millió forintig lehet, de minden esetben a 
megadott szempontok figyelembevételével lehet igényelni a tantermi csomagokat. 
Így a pályázat összköltsége kb. 60 millió forint lesz. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László más kérdés, észrevétel hiányában szavazásra tette fel a határozati 
javaslatot az elıterjesztésnek megfelelıen. 
 
A képviselı-testület a határozati javaslatot 12 igen szavazattal elfogadta és 
meghozta az alábbi határozatot: 
 
42/2010.(III.11.)HÖ sz. határozat42/2010.(III.11.)HÖ sz. határozat42/2010.(III.11.)HÖ sz. határozat42/2010.(III.11.)HÖ sz. határozat    
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testülete megtárgyalta az 
elıterjesztést, és az alábbiak szerint határozott: 
 

a) Pályázatot nyújt be az Új Magyarország Fejlesztési Terv, Társadalmi 
Infrastruktúra Operatív Program keretében meghirdetett „A pedagógiai, 
módszertani reformot támogató informatikai infrastruktúra fejlesztése” 
címő,  TIOPTIOPTIOPTIOP----1.1.1/07/1. kódszámú1.1.1/07/1. kódszámú1.1.1/07/1. kódszámú1.1.1/07/1. kódszámú pályázati felhívásra, a  

 
- Dr. Földi János Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási 

Intézmény,  
- a Bocskai István Két Tanítási Nyelvő Általános Iskola  
- Szilágyi Dániel Gimnázium és Közgazdasági Szakközépiskola, 

Szakiskola  
 
informatikai infrastruktúrájának fejlesztésére.informatikai infrastruktúrájának fejlesztésére.informatikai infrastruktúrájának fejlesztésére.informatikai infrastruktúrájának fejlesztésére.    

 
b.) Továbbá vállalja, hogy nyertes pályázat esetén a pályázati kiírásban 

szereplı kötelezıen vállalt alábbi tevékenységek költségét a 2010. évi 
költségvetése terhére biztosítja: 

- feladatellátási helyenként informatikai stratégia elkészítése (5 db) 
- a támogatásról szóló értesítés kézhezvételének napjától számítva egy éven 

belül feladatellátási-helyenként legalább egy pedagógus (városi szinten 
minimum 5 fı pedagógus) részvételének biztosítása az infokommunikációs 
technológiák (IKT) oktatásban történı alkalmazását, IKT alapú 
módszertani és a Sulinet Digitális Tudásbázis (SDT) használatát elısegítı 
pedagógus továbbképzésen 

 (költsége kb. 80.000 Ft/fı/30 óra=5x80.000Ft=400.000 Ft) 
 
- a beszerzett eszközök beüzemelésének idıpontjától a pályázatban érintett 

feladatellátási helyek részére rendszergazda szolgáltatás biztosítása 
- a pályázat elnyerését követı egy éven belül feladatellátási helyenként 

legalább az elnyert tantermi csomagok számának fele mennyiségő 
bemutató óra tartása a szülık részére 

 
b) Megbízza Béres László polgármestert a pályázat benyújtásával kapcsolatos 

intézkedésekkel. 
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HatáridıHatáridıHatáridıHatáridı: a pályázat benyújtására: 2010. március 14. 
FelelısFelelısFelelısFelelıs:  Béres László polgármester 
 
 

2./ Dr. Földi János Általános Iskola és Alapfokú 
Mővészetoktatási Intézmény tetıtér beépítés 
c. projektre kapott támogatás megtárgyalása 

 Elıadó: Béres László polgármester, Fekete 
István GVB elnöke 

 (elıterjesztés a jkv-höz mellékelve) 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László tájékoztatott, hogy 68 eFt-ról kell lemondania az önkormányzatnak, 
mivel a vállalkozói szerzıdésben a vállalkozói díj alacsonyabb, mint a támogatási 
szerzıdésben lévı összeg. 
 
Gyırfi SándorGyırfi SándorGyırfi SándorGyırfi Sándor kérdése volt, hogy ez a módosulás nem von e majd maga után 
pótelszámolást. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László a kérdésre válaszolva elmondta, hogy a megkötött szerzıdés nem 
teszi lehetıvé a pótmunkát. Más kérdés, észrevétel hiányában szavazásra tette 
fel a határozati javaslatot az elıterjesztésnek megfelelıen. 
 
A képviselı-testület a határozati javaslatot 12 igen szavazattal elfogadta és 
meghozta az alábbi határozatot: 
 

43/2010.(III.11.)HÖ sz. határozat43/2010.(III.11.)HÖ sz. határozat43/2010.(III.11.)HÖ sz. határozat43/2010.(III.11.)HÖ sz. határozat    
Hajdúhadház Város Önkormányzat képviselı-testülete 
megtárgyalta a Dr. Földi János Általános Iskola és Alapfokú 
Mővészetoktatási Intézmény tetıtér beépítés c. projektre 
kapott támogatással kapcsolatos elıterjesztést és úgy döntött, 
hogy a beruházás megvalósításához megítélt 15.000.000,-Ft 
támogatási összegbıl 68.766,- Ft összegő támogatásról 
lemond, mivel a közbeszerzési eljárás nyertesével a Nyak-Ép 
Kft.-vel kötött vállalkozói szerzıdés alapján a pályázatban 
vállalt nettó 20.298.116,20.298.116,20.298.116,20.298.116,----Ft,+ÁFA (5.074.529 Ft)Ft,+ÁFA (5.074.529 Ft)Ft,+ÁFA (5.074.529 Ft)Ft,+ÁFA (5.074.529 Ft) összeg 
20.200.000,20.200.000,20.200.000,20.200.000,----Ft, + ÁFA (5.050.000 Ft) összegre módosul.Ft, + ÁFA (5.050.000 Ft) összegre módosul.Ft, + ÁFA (5.050.000 Ft) összegre módosul.Ft, + ÁFA (5.050.000 Ft) összegre módosul.  
 
Ennek megfelelıen a projekt költségei az alábbiak szerint  
változnak: 
 
Támogatás:   14.931.234 Ft 
Önerı:   11.698.766 Ft 
FejFejFejFejlesztés pénzigénye:lesztés pénzigénye:lesztés pénzigénye:lesztés pénzigénye:    26.630.000 Ft26.630.000 Ft26.630.000 Ft26.630.000 Ft    
 
A beruházás megvalósításához szükséges önerıt 11.698.766,-
Ft-ot a 2010. évi költségvetésében biztosítja a megkötött 
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fejlesztési hitelkeret terhére a projekt listában rögzítetteknek 
megfelelıen. 
 
Határidı:Határidı:Határidı:Határidı: 2010. március 11. 
Felelıs:Felelıs:Felelıs:Felelıs: Béres László polgármester 

 
 

3./ „Hajdúhadház Béke útja rehabilitációja II. 
szakasz” c. ÉAOP-3.1.2./A-09-2009-0004 
jelő pályázat költségvetésének módosítása 

 Elıadó: Béres László polgármester, Fekete 
István GVB elnöke 

 (elıterjesztés a jkv-höz mellékelve) 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László felkérte a bizottság elnökét a bizottsági vélemény ismertetésére. 
 
Fekete IstvánFekete IstvánFekete IstvánFekete István elmondta, hogy a bizottság az elıterjesztést megtárgyalta, s azt a 
határozati javaslatban foglaltaknak megfelelıen elfogadásra javasolta.  
 
Rostás ZsigRostás ZsigRostás ZsigRostás Zsigmondmondmondmond kérdése volt, hogy a már elkészült kövesút felújítása meg fog e 
történni, mert több helyen megbomlott. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László a kérdésre válaszolva közölte, hogy a kövesút nincs átvéve, mert 
nem voltak megelégedve a minıségével, ezért lett a mőszaki átadás idıpontja 
április 30. Fotókat fognak készíteni a hibákról, és tárgyalni fognak a 
kivitelezıvel. Átvenni csak akkor fogják, ha rendesen meg fogják csinálni. 
 
Csonka IstvánCsonka IstvánCsonka IstvánCsonka István kérdése volt a pénzügyi bizottság vezetıje felé, hogyan kell 
értelmezni a határozati javaslat 2. pontjában leírtakat, hogy a 2010. évi 
költségvetés terhére módosul. Módosulni fog a költségvetési hiány, vagy pedig 
betervezett összegrıl van szó. 
 
Ölveti LászlónéÖlveti LászlónéÖlveti LászlónéÖlveti Lászlóné válaszában közölte, betervezett volt. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László közbeszólt, hogy a költségvetésbe 43 millió forint volt betervezve, 
ami 40 millió forintra módosul. Tájékoztatott, hogy pályázat kerül benyújtásra az 
EU önerı alapra, ami kb. 40-50%-os támogatást jelenthet. 
 
Csonka IstvánCsonka IstvánCsonka IstvánCsonka István kérdése volt, hova költik a pénzt. Kérte lássanak valami tartalmat 
arról, hogy hova lesz ez a plusz pénz rakva, vagy megint módosítanak valamelyik 
tanyának az útépítésére, vagy hova lesz ez a pénz fordítva. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László kérdése volt, hogy milyen pénz. 
 
Csonka IstvánCsonka IstvánCsonka IstvánCsonka István válaszában jelezte, ami pluszokat szavazgatnak meg most, a 
költségvetés megint módosul. 
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Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László a félreértés elkerülése végett tájékoztatott, hogy annyival kevesebb 
hitelt kell felvenni. A támogatás nem fog elıre ideérkezni, a vállalkozói számla 
függvényében lesz kifizetve, s az önerı is annak megfelelıen módosul.  
 
Csonka IstvánCsonka IstvánCsonka IstvánCsonka István kifogásolta, hogy ülés elıtt ismételten újabb papír került 
kiosztásra, s olyan dolgokat tartalmaz, ami pluszokat tartalmaz, rengeteg 
bújtatott pénzt látott a tervezetben. Kérdése volt, hogy ezt így kell megint 
elfogadniuk, s megint olyan kövesutat fognak kapni, mint amit elızıleg 
megjegyeztek. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László közbe kérdezett, hogy milyen papírt kaptak, s mi a gond azzal a 
papírral. 
 
CsCsCsCsonka Istvánonka Istvánonka Istvánonka István tovább folytatva, megint a beruházás végeztével a város szanaszét 
lesz túrva, szemétbe marad itt, a tárolt anyagok egy része ott marad, a parkban, 
amiket használtak, ugyanúgy ott maradnak a kavicsok, a felhalmozott anyagok, 
ezt megint így kell értelmezni? Ennek megint nincs gazdája ebben a városban? 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László az elhangzottra reagálva elmondta, hogy amit képviselıtársa 
elmondott, és ami a papíron le van írva, az teljesen két különbözı dolog. A 
szakértık átnézték a pályázatot, s amibe úgy döntöttek, hogy magas a pályázati 
összeg, abból levettek. A másik említett dolgot, a kivitelei szerzıdés 
megkötésekor kell majd érvényesíteni. Az útépítésébıl megmaradt szemeteket a 
kivitelezı rendbe fogja tenni.  
 
Csonka IstvánCsonka IstvánCsonka IstvánCsonka István annak is hangot adott, hogy a korábbi években épített utak 
esetében is sok építési törmelék és egyéb szemét maradt kint az utakon. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László az említettben igazat adott, ígérte, utána néznek hol maradt ott 
törmelék, vagy egyéb dolog, s a kivitelezıvel azt elvitetik. 
 
Csonka IstvánCsonka IstvánCsonka IstvánCsonka István arra, hogy polgármester úr közölte egyik képviselıtársával, hogy 
adjon be beadványt az eddigi útépítések minıségi problémájával kapcsolatban 
véleménye volt, hogy van mőszaki ellenır, van építési osztály, nekik kell végig 
járni az utakat, s feltárni azokat a hibákat, hiányosságokat, amiket jónak 
tartanak kijavítani. Szerinte a képviselık mőszaki képzettségét felülmúlja az, 
hogy valamiféle formában egy útépítésre, vagy egy beruházásra szakvéleményt 
adjon, nem neki kell, erre van megfelelı személyzet.  
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László igazat adott az elmondottakban, s arra reagálva tájékoztatott, hogy 
Gyırfi Sándor képviselıtársa elızı testületi ülésen jelezte, hogy a Galambos 
utcánál problémákat vett észre. Megkérte képviselıtársát, ezt írja le. Ez a levél 
elment a kivitelezı felé úgy, hogy a mőszaki iroda, az abban az évben készült 
összes utat bejárta, s nem csak a Galambos utcával kapcsolatosan, hanem a többi 
utcával kapcsolatosan is megtette észrevételét, és elküldték a kivitelezı cégnek.  
Más kérdés, észrevétel hiányában szavazásra tette fel a határozati javaslatot az 
elıterjesztésnek megfelelıen. 
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A képviselı-testület a határozati javaslatot 9 igen szavazattal 3 tartózkodás 
mellett elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
 
44/2010.(III.11.)HÖ sz. határozat44/2010.(III.11.)HÖ sz. határozat44/2010.(III.11.)HÖ sz. határozat44/2010.(III.11.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testülete megtárgyalta az Észak-
Alföldi Operatív Program keretében Önkormányzati utak fejlesztése címő 
pályázati kiírásra benyújtott ÉAOP-3.1.2/A-09-2009-004 kódszámú Hajdúhadház, 
Béke útja rehabilitációja II. szakasz címő pályázat költségvetésének módosítását 
és az alábbiak szerint határozott: 
 

1. Hajdúhadház Város Önkormányzatának képviselı-testülete 
(továbbiakban: képviselı-testület) egyetért az ÉAOP-3.1.2/A-09-2009-
0004 kódszámú Hajdúhadház, Béke útja rehabilitációja II. szakasz 
címő pályázat támogatási szerzıdés megkötésével az alábbiak szerint: 
 
A beruházás teljes tervezett költsége bruttóA beruházás teljes tervezett költsége bruttóA beruházás teljes tervezett költsége bruttóA beruházás teljes tervezett költsége bruttó::::    271.306.594 Ft      100%271.306.594 Ft      100%271.306.594 Ft      100%271.306.594 Ft      100%    
Ebbıl: igényelt támogatás:Ebbıl: igényelt támogatás:Ebbıl: igényelt támogatás:Ebbıl: igényelt támogatás:                230.610.605 Ft        85%230.610.605 Ft        85%230.610.605 Ft        85%230.610.605 Ft        85%    
saját erı:saját erı:saját erı:saját erı:                                    40.695.989 Ft        15%40.695.989 Ft        15%40.695.989 Ft        15%40.695.989 Ft        15%    
 
2. A saját forrásból 7.270.000 Ft-ot az Önkormányzat hitelfelvételbıl, 
illetve a fennmaradó 33.425.989 Ft összeget a 2010. évi költségvetése 
terhére biztosítja. 
 
3. A képviselı-testület felhatalmazza Béres László polgármestert, a 
projekt támogatási szerzıdésének megkötéséhez szükséges 
dokumentumok határidıre történı benyújtására és a támogatási 
szerzıdés aláírására. 
 

Határidı: 2010. március 17. 
Felelıs: Béres László polgármester 
 
 

4./ Bedı Albert utcai buszmegállóban fedett 
buszváró építésére biztosított összeg 
kiegészítése 

     Elıadó: Béres László polgármester 
     (szóbeli elıterjesztés) 

 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság 2009. december 22-ei ülésén 
megtárgyalta, és támogatta azt az elıterjesztést, hogy a Bedı Albert utcai 
buszmegállóban fedett buszváró megépülésére kerüljön sor, azonban a költség 
összeállítás nem került be a bizottsági ülésre, így 110 ezer forint került 
elfogadásra a bizottsági ülésen, majd a testületi ülésen is. A Városgondnokság 
2009. december 16-án beadott erre vonatkozó költségvetése azonban 183.687 
forintról szól, ezért kérte, hogy a különbözet 74 ezer forintot a képviselı-testület 
hagyja jóvá a felhalmozási tartalék terhére.  
 
Gyırfi SándorGyırfi SándorGyırfi SándorGyırfi Sándor a buszváró megépítését nem tartotta jónak az útépítés elıtt. 
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Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László az elhangzottra reagálta, hogy a Bedı Albert utcai buszmegálló az 
útépítés során ott fog maradni, a Móricz Zs. utcai buszmegálló kerül majd 
ideiglenes áthelyezésre. 
 
Fekete István Fekete István Fekete István Fekete István nem értette, hogy a korábban jóváhagyott összeg miért emelkedett 
meg.  
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László elmondta, hogy az összeg nem emelkedett, kevesebb összeggel 
került jóváhagyásra, mivel nem került be a bizottsági ülésre a költség 
összeállítás. 
 
Fekete IstvánFekete IstvánFekete IstvánFekete István az elhangzottak miatt kifogásolta az akkori elıterjesztést. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László elmondta, hogy szóbeli elıterjesztésként került beterjesztésre, Sipos 
Sándor képviselıtársuk által. 
 
Fekete IstvánFekete IstvánFekete IstvánFekete István véleménye volt, hogy a már megszavazott összegbıl kell 
megvalósítani. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László nem értett egyet Fekete István képviselıtársa véleményével, mivel 
a 2009. december 16-án készült részletes költségvetés 184 eFt-ról szólt, amit 
Zeke Imréné készített el. Abban történt mulasztás, hogy ez a költségvetés nem 
került be a bizottsági ülésre, amikor Sipos Sándor képviselıtársuk felvetette a 
buszváró megépítését.  
 
Fekete IstvánFekete IstvánFekete IstvánFekete István elfogadta az elmondottakat, de azzal továbbra sem értett egyet, 
hogy egy korábban megszavazott összegbıl a duplája lesz, s szerinte minden így 
megy. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László nem értett egyet azzal, hogy a megszavazott összegbıl 
képviselıtársa szerint a duplája lett, mivel 110 eFt került beterjesztésre és 
megszavazásra az elkészített költségvetés nélkül, s ehhez szükséges még 74 eFt. 
Ismételten hangsúlyozta, hogy szóbeli elıterjesztésre került megszavazásra.  
 
BeBeBeBezzegné Csákó Katalinzzegné Csákó Katalinzzegné Csákó Katalinzzegné Csákó Katalin képviselı megérkezett – jelen van 13 fı szavazó -. 
 
Csonka IstvánCsonka IstvánCsonka IstvánCsonka István véleménye volt a napirend levétele, az útépítés során próbálják ezt 
grátiszba megcsináltatni, szerinte nincs erre az önkormányzatnak pénze. Nem 
értett egyet a korábban jóváhagyott 110 eFt 184 eFt-ra módosulásával, valamint 
azzal, hogy 70 ezer forintokat dobálnak ki az ablakon.  
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László szerinte nem dobálják ki a pénzeket az ablakon. Jelezte, hogy a 
buszváró 80%-ban kész van, a Városgondnokság készíti, s a befejezéséhez 
szükséges az említett 74 eFt.  
 
Sipos SándorSipos SándorSipos SándorSipos Sándor nem értette Fekete István képviselıtársa akadékoskodását, 
hangsúlyozta, hogy a buszváróra szükség van.  
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Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László a vitát lezárva szavazásra tette fel az alábbi határozati javaslatot: 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testülete úgy döntött, hogy a 
299/2009.(XII.22.)HÖ sz. határozatában a Bedı Albert utcai buszmegállóban 
fedett buszváró építésének anyagköltségére biztosított 110 eFt-hoz - a buszváró 
építésének befejezésére - még 74 eFt-ot biztosít a költségvetés felhalmozási 
tartaléka terhére. Fenti összeggel a költségvetési rendeletet módosítani kell. 
Határidı: 2010. március 31., felelıs: Béres László polgármester. 
 
A képviselı-testület a határozati javaslatot 9 igen, 3 nem szavazattal 1 
tartózkodás mellett elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
 

45/2010.(III.11.)HÖ sz. határozat45/2010.(III.11.)HÖ sz. határozat45/2010.(III.11.)HÖ sz. határozat45/2010.(III.11.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testülete úgy 
döntött, hogy a 299/2009.(XII.22.)HÖ sz. határozatában a 
Bedı Albert utcai buszmegállóban fedett buszváró építésének 
anyagköltségére biztosított 110 eFt-hoz - a buszváró 
építésének befejezésére - még 74 eFt-ot biztosít a költségvetés 
felhalmozási tartaléka terhére. 
 
Fenti összeggel a költségvetési rendeletet módosítani kell. 
 
Határidı: 2010. március 31. 
Felelıs:    Béres László polgármester 

 
 
Komor SándorKomor SándorKomor SándorKomor Sándor véleménye volt, hogy mindegy milyen összeget hagynak jóvá, a 
testület már eldöntötte, hogy kell oda egy buszváró, szerinte bármilyen összeget 
hagynak jóvá, az valamilyen szinten benne marad a kasszában.  
 
Fekete IstvánFekete IstvánFekete IstvánFekete István a háttérben megjegyezte, hogy az elvekkel van gondja. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László elmondta, hogy decemberben szóbeli elıterjesztésként került a 
bizottság, majd a testület elé, s azt szerették volna, ha még az elızı évi 
költségvetés terhére történik meg a szükséges anyag megvásárlása. Ezt Sipos 
Sándor képviselıtársuk jó szándékkal terjesztette elı az ott élı emberek 
érdekében. 
 
Fekete LászlónéFekete LászlónéFekete LászlónéFekete Lászlóné kérdése volt, hogy az orvosi rendelı főtésrendszerének 
problémájában történt e már lépés.  
 
Komor SándorKomor SándorKomor SándorKomor Sándor a kérdésre válaszolva elmondta, hogy a hiba felderítését 
elkezdték, de még nem jutottak a végére, amit a hideg idıjárás is befolyásol, 
mivel az egész rendszert le kell üríteni. Elmondta még, hogy felmerült a 
bőzelzáróval esetleges probléma, amivel kapcsolatosan Zeke Imréné vállalta, 
hogy megnézeti, hogy a szellızı kürtıbe nincs e madártetem, vagy más egyéb, 
mert az is kiválthatja a bőzt. 
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Gyırfi SándorGyırfi SándorGyırfi SándorGyırfi Sándor visszatérve a buszváróra, továbbra sem értett egyet azzal, hogy az 
útépítés elıtt akarják megépíteni. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László tájékoztatott, hogy az út legjobb esetben jövı nyárra készül el. 
Megköszönte a képviselık munkáját, az ülést bezárta. 
 
 

kmf. 
 
 
 
 

 Vincze András       Béres László 
       címzetes fıjegyzı       polgármester 
 
 

Vargáné Sırés Ilona 
jegyzıkönyv-hitelesítı 

 
 


